
P R O T O K Ó Ł 
z posiedzenia Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Handlu, 

Usług, Bezrobocia i Opieki Społecznej Rady Gminy Świdwin                                                           
odbytego w dniu 12 września 2011  roku 
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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

� Pani Halina Cybul – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 

� Pan Zdzisław Pawelec – Wójt Gminy 

� Pan Kazimierz Lechocki – Zastępca Wójta 

� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 

� Pan Anna Zwierzyńska – Pełnomocnik Wójta ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Podział środków z funduszu alkoholowego 

2. Wolne wnioski  

 

Ad.1. PODZIAŁ ŚRODKÓW Z FUNDUSZU ALKOHOLOWEGO 
 
Pani Anna Zwierzyńska – Pełnomocnik Wójta ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii przedstawiła plan wykonania wydatków według 

klasyfikacji budżetowej na miesiąc sierpień 2011 roku. 

 

Według w/w planu na zwalczanie narkomanii przewidziano kwotę 9 400 zł, z 

czego wydatkowano kwotę 5 129,66 zł, co stanowi 54,6 % planowanej kwoty. 

 

Według planu na przeciwdziałanie alkoholizmowi wydatkowano kwotę 

20 716,97 zł, co stanowi 37,3 % planowanej kwoty 55 600zł. 

 

Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec poinformował Radnych, że po raz ostatni 

możliwe jest dokonanie podziału środków finansowych. Od 2012 roku nie 

będzie prawnej możliwości dokonania podziału środków. Będą one możliwe do 

pozyskania wyłącznie w drodze konkursu.  

Wszystkie zainteresowane pozyskaniem funduszy podmioty będą musiały 

przystąpić do konkursu poprzez złożenie oferty. 



Zainteresowane stowarzyszenia, które będą brały udział w takich konkursach 

będą mogły realizować program w świetlicach na obszarze całej gminy. 

Przedstawiony do konkursu projekt musi zakładać przeciwdziałanie 

uzależnieniom. 

  

 

Po uwzględnieniu prognozowanych wydatków stałych do rozdysponowania 

pozostaje kwota 12 000 zł.  

Komisja, w głosowaniu jawnym, podjęła jednomyślnie uchwałę o 

rozdysponowaniu kwoty 12 000zł na dofinansowanie działalności następujących 

świetlic wiejskich: 

 

♦ świetlica w Rusinowie – 1000 zł 
♦ świetlica w Krosinie– 1000 zł 
♦ świetlica w Lekowie– 1000 zł 
♦ świetlica w Kluczkowie– 1000 zł 
♦ świetlica w Łąkowie – 1000 zł 
♦ świetlica w Rogalinie – 1000 zł 
♦ świetlica w Sławie – 1000 zł 
♦ świetlica w Cieszeniewie – 1000zł 
♦ świetlica w Bierzwnicy – 1000zł  
♦ świetlica w Oparznie – 1000zł  
♦ świetlica w Przybysławiu – 1000zł 
♦ świetlica w Smardzu – 1000zł 
 

Wójt Pan Zdzisław Pawelec poinstruował, iż pieniądze z podziału świetlice 

muszą wykorzystać do końca listopada bieżącego roku. 

 
Ad.2. Nie wniesiono żadnych wniosków. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący 

Komisji 

 

           

       Łukasz Pugacz 

 

Protokołowała: 

 

Joanna Anglisz - Myszka 


